
 

 
 

 

Verslag  : Kwartaaloverleg Gemeente Oosterhout - bestuur VNO-NCW Amerstreek     
Datum : 15 december 2022  
Tijdstip : 9.00 – 10.30 uur  
Locatie : Janus Vaten 
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Deelnemers  
Gemeente Oosterhout: Dees Melsen, Guus Beenhakker, Gwen van Mook, Hanneke Klerks, Ruby de Jong,  
Iris Beets, Duygu Yilmaz 
VNO-NCW Amerstreek: Arie Rietveld, Chris Kieboom, Sjoerd Voermans, Thijs Rodenburg, Roeland Janus, 
Susanne Lambregts 
 
  
1. Opening  

Het ontbreken van een verslag van het overleg bleek niet praktisch, vandaar dat we hebben 
afgesproken om een kort verslag te maken met conclusies en de verslaglegging te rouleren. VNO neemt 
dit overleg voor haar rekening.  

2. Actiepuntenlijst van 6 oktober jl.  

Datum  Onderwerp  Status  

6-10-2022  Hooipolder en A27  Afgehandeld, volledig stoplichtvrij maken Hooipolder en 
verbreding A27 worden meegenomen in RIA. Wel vragen 
rondom huidige ontwikkeling fly over. Actie Gemeente: 
ontwerp fly over Hooipolder delen met VNO, inclusief 
minder hinder aanpak voor bedrijven. NB: Stikstof 
bemoeilijkt ontwikkeling wel.   

21-7-2022  Overleg 3O’s -> 
mogelijkheden HLO 

Afgehandeld. Er is interesse en behoefte voor een HLO 
techniek. Vooral onderhoudsmonteurs / monteurs inrichting 
productielijn. Tata is geïnteresseerd, Mauser wellicht ook. 
Actie VNO (Sjoerd): navraag Smurfit Kappa en Vacumetal. 
Dohler is  minder geïnteresseerd, Mauser wellicht wel. Ruby 
heeft nog een afspraak met o.a. Tata, koppelt daarna terug 
aan Thijs en Roeland. Actie Ruby: afspraak inplannen 
opstart projectteam volgend jaar.  

21-7-2022  Delta Corridor waterstof  Afgehandeld. Actie Guus: navragen bij Piet wat de 
voortgang is bij Midpoint. 

6-10-2022  Leggerherziening 
primaire keringen  

Afgehandeld 

6-10-2022  SBBO  Afgehandeld.  

6-10-2022  Parapluherziening 
geluidzone 
bedrijventerreinen  

Afgehandeld. De parapluherziening is toegestuurd. De 
grenzen veranderen wel iets, maar dit heeft vooral 
mogelijke impact voor bedrijven op de grens van het 
terrein. 50 dB is en was norm.   

 



 

 

 

 

 

 

sl/ib-2 
 

3. Presentatie veiligheid op bedrijventerreinen (Iris Beets)  
Bij 4 terreinen blijft de SBBO camerabewaking in de lucht, de rest gaat er uit. Op bedrijventerrein 
Weststad waar een BIZ van kracht is , is dat prima georganiseerd, op de andere terreinen is het lastiger. 
Er komt subsidie voor de bedrijventerreinen voor veiligheid, groen etc. Dit wordt begin 2023 
gepresenteerd naar de voorzitters bedrijventerreinen, ook om evt. te kijken naar mogelijkheden 
samenwerking. 
 
Iris is beleidsmedewerker veiligheid, haar presentatie is te vinden in de bijlage. De game die werd 
besproken is Operatie Zelos, je kruipt in de huid van een vrachtwagenchauffeur en planner en op 
belangrijke momenten in het verhaal krijg je keuzes voorgelegd. In ongeveer 20 minuten speel je 
richting verschillende ontknopingen die afhankelijk zijn van de keuze die jij in het spel maakt. 
https://operatiezelos.nl/ 
 
De methode die verhuurders helpt om te voorkomen dat hun gehuurde pand wordt gebruikt door 
criminelen heet de VZV-methode (Veilig Zakelijk Verhuren). Deze bestaat uit trainingen en een app. 
Deze is begin 2023 beschikbaar. 

4. Agenda Arbeidsmarkt en Economie (Ruby de Jong)  
20 december is het programma voorgelegd aan de Raad. Aan VNO de vraag of er nog aanvullende 
punten of tips zijn, deze kunnen ook nog op een later tijdstip onder de aandacht worden gebracht. 
Sjoerd geeft aan dat intrinsieke motivatie medewerkers ontbreekt bij een bepaald opleidingsniveau. 
Het opleiden van anderstalige medewerkers heeft ook aandacht nodig. Daarnaast is het belangrijk dat 
de beeldvorming over het bedrijfsleven in Oosterhout wordt verbeterd. Bij de HLO moeten niet alleen 
de scholen in Oosterhout zelf, maar ook bijvoorbeeld Dongemond worden meegenomen. Er wordt nu 
al geworven voor het volgende jaar HLO Logistiek, hierbij is ook hulp van het bedrijfsleven nodig. Om 
het programma inhoudelijk goed vorm te geven is de samenwerking met onderwijs en bedrijfsleven 
nodig. 

5. Toekomstige invulling overleg met VNO-NCW (Dees Melsen)  
Regelmatig overleg zorgt voor korte lijnen, dat werkt erg prettig. Afgesproken dat de frequentie 4x per 
jaar blijft. Het is wel goed om meer focus aan te brengen en vergaderingen vooraf in klein comité voor 
te bereiden of in kleiner gezelschap te vergaderen. Daarnaast heeft de gemeente overleg met de 
bedrijventerreinen. Onderwerp voor het volgende overleg -> energietransitie. 

6. Terugblik informatiebijeenkomst leggerherziening 30 november (Guus Beenhakker)  
Goede bijeenkomst georganiseerd door VNO, mooie uitkomst dat nu gekeken wordt naar nieuw 
procedure. Guus heeft in januari bestuurlijk overleg met het waterschap. Dan is er hopelijk meer 
duidelijkheid over het vervolg. Actie Guus: overleg tussen gemeentes Geertruidenberg, Drimmelen, 
Oosterhout om consequenties in beeld te brengen. 

7. Ruimtelijke ontwikkelingen: - terrein Amphia ziekenhuis - Oosterhout Oost  
Het Amphia Ziekenhuis verhuist naar de Hans Berge kliniek. De rest van het terrein wordt 
herontwikkeld: OV hub gaat hier naar toe vanuit het centrum, daarnaast worden 300 appartementen 
ontwikkeld. Er is geld beschikbaar van het rijk, het plan wordt verder uitgewerkt. 
Oosterhout Oost is een lange termijn ontwikkeling. Deze maand hopelijk meer duidelijkheid over 250 
flexwoningen, dit plan wordt verder uitgewerkt met de Provincie. Mogelijk worden deze flexwoningen 
tijdelijk in Oosterhout Oost geplaatst. 

https://operatiezelos.nl/
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8. Duurzame energie: Netcongestie, Oranjepolder, Waterstofcorridor.  
Het is nodig om een strategie en regie te hebben op de energievoorziening in de toekomst. 
Zonnepanelen, windmolens, vergisters voor nu, waterstof voor de toekomst. Met een energiecollectief 
is dynamisch balanceren/ uitwisselen energie nu al mogelijk. Januari 2024 gaat de bpm van auto’s op 
fossiele brandstoffen, dit zal de transitie voor ondernemers interessanter maken. NB: Enexis geeft aan 
dat plaatsing van 9000 panelen bij Arie niet meer mogelijk is.  
Actie VNO (Susanne): plannen nieuwe afspraak Guus, Piet, Arie, Thijs en Jan. 
 
De windmolens bij Oranjepolder worden mogelijk toch ontwikkeld. Het streven is om 31 januari 
akkoord te krijgen vanuit de raad. Dan kan vergunning worden verleend. De repowering van de 
windmolens op Weststad is de volgende stap. De aangevraagde aansluiting van Oranjepolder wordt 
volgens Eneco volledig uitgenut. Actie Guus: Mogelijkheid accu Oranjepolder nagaan.   

9. Mobiliteitsagenda  
Er gaat een verkeerstelling plaatsvinden bij Vijf Eiken. Er is vrees voor parkeeroverlast van wachtende 
chauffeurs. Dit wordt gemonitord. 

10. Ontwikkelingen huisvesting arbeidsmigranten  
Voor Elschot loopt de vergunningsprocedure, er is echter bezwaar gemaakt. De huisvesting van 
arbeidsmigranten op Katjeskelder is gestopt. De gemeente staat zeker open voor nieuwe locaties, met 
tijdelijke huisvesting is meer mogelijk. Voorwaarden als in Etten-Leur zijn goed voorbeeld. Actie VNO 
(Sjoerd): benaderen Caron over mogelijkheden.  

11. Wat verder ter tafel komt  
- Voor de jaarwisseling wordt verwacht dat er een uitspraak wordt gedaan in de rechtszaak rondom 

Everdenberg Oost. Mogelijk is deze niet ontvankelijk doordat tegenpartij te laat heeft ingediend. 
Verwachting is dat ze dan naar de Raad van State gaan. De grond wordt sowieso bouwrijp gemaakt. 
Er wordt vastgehouden om voorrang te bieden aan Oosterhoutse ondernemers en bouwplicht 
binnen 2 jaar. Er wordt alleen met bedrijfseigenaren gesproken, niet met ontwikkelaars.  

- Havensamenwerking Midden-Brabant, er is een subsidie gekregen samen met Bergen op Zoom. 
Met deze subsidie gaan de gemeenten Bergen op Zoom en Oosterhout een duidelijke havenvisie 
opstellen waarlangs de binnenhavens zich kunnen ontwikkelen naar de toekomst en hierbij 
bijdragen aan het vergroten van welvaart, welzijn en leefbaarheid van de regio. Naast een 
samenwerking tussen beide binnenhavens, zal ook nadrukkelijk gekeken worden naar het 
aansluiten bij een grotere samenwerking van binnenhavens in de provincie Noord-Brabant: Brabant 
Ports 

- Regels XXL logistiek Oosterhout: De gemeente Oosterhout heeft in het advies aan de provincie 
meegegeven  dat dit is alleen mogelijk op Weststad en op Everdenberg Oost, zeer beperkt dus. In 
de loop van 2023 stelt de provincie het beleid vast. 

- Het dashboard arbeidsmarkt en economie wordt vernieuwd, dit is in januari klaar en bevat dan ook 
de uitkomsten van de ondernemerspeiling. Deze wordt doorgestuurd, als er uitleg nodig is laten de 
bestuursleden dit weten.  
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Actiepuntenlijst kwartaaloverleg Gemeente Oosterhout – VNO-NCW Amerstreek 15 december 2022 
 

Datum  Onderwerp  Status  

15-12-2022 Hooipolder Actie Gemeente: ontwerp fly over Hooipolder delen met 
VNO, inclusief minder hinder aanpak voor bedrijven. 

15-12-2022 HLO Techniek Actie VNO (Sjoerd): navraag interesse Smurfit Kappa en 
Vacumetal. Actie Ruby: afspraak inplannen opstart 
projectteam volgend jaar.  

15-12-2022 Waterstof  Actie Gemeente (Guus): navragen bij Piet wat de voortgang 
is bij Midpoint. Actie VNO (Susanne): plannen nieuwe 
afspraak Guus, Piet, Arie, Thijs en Jan. 

15-12-2022 Leggerherziening Actie Gemeente (Guus): overleg tussen gemeentes 
Geertruidenberg, Drimmelen, Oosterhout om 
consequenties in beeld te brengen. 

15-12-2022 Oranjepolder Actie Gemeente (Guus): Mogelijkheid accu Oranjepolder 
nagaan 

15-12-2022 Arbeidsmigranten Actie VNO (Sjoerd): benaderen Caron over mogelijkheden. 

15-12-2022 Vernieuwde dashboard 
Economie & 
Arbeidsmarkt 

Actie Gemeente (Gwen): wordt gedeeld met VNO-NCW. 

 
 

 


